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Sammanträde med styrelsen i Värmlands Skidförbund 

Plats Idrottens Hus i Karlstad 

Datum: 2011-05-02  kl.17.30 

 

Närvarande: Sten-Olov Olsén, Annika Dahlman, Jan Nilsson, Janne Bengtsson, 

 Stig Nilsson, Ulf Lidberg, Tony Larsson och Thore Berglund  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Janne Bengtsson öppnade mötet och hälsade välkommen. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Utskickad dagordning godkändes.  

 

3. Val av mötessekreterare 

Jan Nilsson valdes att föra dagens protokoll.  

 

4. Val av justerare av dagens protokoll 

Tony Larsson utsågs till detta. 

 

5. Valberedningen 

Sten-Olov Olsén valberedningens ordförande redogjorde vilka i styrelsen som har suttit i två 

år. Ulf Lidberg aviserade redan förra året att han önskade bli ersatt i styrelsen. Alpint försöker 

hitta lämplig ersättare och meddelar Sten-Olov.  

Stig Nilsson redogjorde om Skid-O utträde ur VSF för att gå in i Orienteringsförbundet från 

och med 1:a juli 2011. 

  

6. Kommittérapporter. 

Längd: Annika rapporterade att distriktet inte hade några framstående placeringar i Folksam 

Cup. I JSM var framgångarna bättre, Marcus Ruus tog en seger och tredje placering, Sandra 

Olsson, Anton Persson och Oskar Brant gjorde också bra ifrån sig. 

 

SkidO: Stig meddelade att ytterligare en tävling arrangerades av Västvärmlands OK, totalt 5 

tävlingar i distriktet under säsongen. Martin Ericson Öset har blivit antagen till Skid-O 

gymnasiet.  

 

Alpint: Ulf redogjorde för vinterns alpina tränings och tävlingsverksamhet. Regionsfinalen 

för 10/11-åringar avgjordes i Sunne med ca:70-80 deltagare både bland flickor och pojkar. 

Länet har också under säsongen stått som värd för USM-kval, Sunne och Arvika har varit 

arrangörer. Från och med kommande säsong har distriktet med 3 åkare i landslagets 

träningsgrupper, Marcus Larsson K-stad, Matts Olsson Valfjället samt Paulina Grassl Sunne. 

Under vintern har Frida Jansson, Emil Jansson och Paulina Grassl, alla Sunne AK, 

representerat Sverige i Europacup.  

Glädjande är att Grums och Årjäng har fått fart på verksamheten, efter att tränings och 

tävlings aktivitet varit vilande under några säsonger.  
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6. Ekonomisk rapport för säsongen 2010/2011 

Thore gick igenom balans och resultatrapport för verksamhetsåret 2010-2011. Följande 

klubbar har inte betalt kansliavgiften för 2009/2010, Arvika IS, Bortans IK, Finnskoga IK, 

Sunne AK. Beslutade att Jan skulle skicka brev till dessa klubbar och meddela klubben 

kommer att uteslutas ur för bundet om ej betalning inkommer snarast. 

 

7. Framtid- och utvecklingsfrågor 

Beslutades att en samling (kickoff) skulle genomföras (lördagen den 11 juni 2011) med 

fysträning för åldersgruppen 13-14 och 15-16 gemensamt för längd, alpint och Skid-O.  

Ledare och föräldrar skall samtidigt planera för nästa säsong i Idrottens Hus. 

 Janne Bengtsson skulle utforma programförslag och respektive grenordförande skickar ut 

Inbjudan. Ulf Karlsson är vidtalad att hålla ett anförande. Budget 15.000;- kronor beslutades 

av styrelsen 

 

8.Nästa styrelsemöte: 

Måndagen den 23 maj april kl. 16.30 Idrottens Hus, Karlstad till detta möte skall också  

Stefan Owesten kallas. 
 

9. Avslutning. 

Ordförande Janne Bengtsson avslutade mötet 

. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Jan Nilsson    Tony Larsson 


